
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 16.06.2023 roku. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku posiedzenia komisji. 

5. Kontrola Referatu Budowlano – Inwestycyjnego.  

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 – 4. 

Przewodnicząca I. Koźlicka otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji, gości oraz 

stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek obrad został przyjęty 

jednomyślnie. 

 

Ad. 5. 

Przewodnicząca I. Koźlicka przypomniała, że kierownik referatu budowlano-inwestycyjnego A. Szczęsna 

została poproszona o sporządzenie wykazu inwestycji, dla których wykonany został projekt, a nie są 

dokończone albo są rozpoczęte/w trakcie realizacji oraz sporządzenie wykazu inwestycji 

nadzorowanych przez inspektora nadzoru z zewnątrz oraz przy wsparciu pracownika urzędu gminy. 

BI A. Szczęsna omówiła zadania nadzorowane przez inwestora zewnętrznego. Czternaście inwestycji ma 

dokumentację projektową z pozwoleniem na budowę – są gotowe do realizacji.  

 

1 Budowa infrastruktury w 

Biedrusku w ul. 7 Pułku 

Strzelców Konnych do ul. 

Leśnej - kanalizacja sanitarna i 

deszczowa 

sieć kanalizacji sanitarnej 

sieć kanalizacji deszczowej 

inwestycja nierozpoczęta 

2 Zielątkowo - budowa 

kanalizacji sanitarnej 

sieć kanalizacji sanitarnej inwestycja realizowana etapowo 

3 Zielątkowo - budowa dróg drogi 

sieć kanalizacji deszczowej 

inwestycja realizowana etapowo 

4 Golęczewo - budowa 

kanalizacji sanitarnej 

sieć kanalizacji sanitarnej inwestycja realizowana etapowo 

5 Golęczewo - budowa dróg drogi 

sieć kanalizacji deszczowej 

inwestycja realizowana etapowo 

6 Chludowo sieć kanalizacji 

sanitarnej w ul. Obornickiej  

sieć kanalizacji sanitarnej inwestycja nierozpoczęta 

7 Golęczewo - ul. Lipowa, 

Jaworowa - budowa sieci 

wodociągowej i kanalizacji 

sanitarnej 

sieć wodociągowa 

sieć kanalizacji sanitarnej 

inwestycja nierozpoczęta 



8 Suchy Las - budowa 

infrastruktury ul. Linkowskiego 

droga, kanalizacja deszczowa, 

kanał technologiczny, 

oświetlenie drogowe 

inwestycja nierozpoczęta 

9 Złotniki os. Grzybowe - 

budowa ul. Pawiej 

droga inwestycja nierozpoczęta 

10 Golęczewo - budowa 

oświetlenia w ul. Jesionowej i 

Promienistej 

oświetlenie drogowe inwestycja nierozpoczęta 

11 Golęczewo - budowa 

oświetlenia w ul. Rolnej, 

Zbożowej 

oświetlenie drogowe inwestycja nierozpoczęta 

12 Golęczewo - budowa 

oświetlenia w ul. Pszczelarskiej 

oświetlenie drogowe inwestycja nierozpoczęta 

13 Zielątkowo - budowa 

oświetlenia terenów 

rekreacyjnych przy ul. 

Sportowej 

oświetlenie drogowe inwestycja nierozpoczęta 

14 Złotkowo - budowa oświetlenia 

w ul. Oliwkowej 

oświetlenie drogowe inwestycja nierozpoczęta 

 

Lp. 
nazwa zadania 

okres 
realizacji 

  

1 

Budowa kanalizacji sanitarnej wraz z drogami w Golęczewie i 
Zielątkowie oraz wymiana sieci wodociągowej w Golęczewie z 
azbestowej, budowa skrzyżowania w Golęczewie ulice: 
Dworcowa, Tysiąclecia i Lipowa” – roboty drogowe i budowa 
kanalizacji deszczowej - Etap III B 

03.08.2018 30.04.2021 

2 Realizacja węzła przesiadkowego w Chludowie i Golęczewie, w 
celu zwiększenia dostępności linii kolejowej nr 354 Poznań-Piła 

16.04.2018 10.12.2021 

3 Rewitalizacja budynku dworca w Złotnikach, gm. Suchy Las 04.06.2019 09.07.2021 

 

Na pytanie dotyczące inwestycji w miejscowości Zielątkowo BI A. Szczęsna odpowiedziała, że 

etapowość inwestycji wynika z tego, co zabezpieczone jest w budżecie. 

 

BI A. Szczęsna poinformowała członków komisji, że omawiane inwestycje Zielątkowa i Golęczewa toczą 

się od 2012 roku.  

 

Radny J. Dudkiewicz zapytał co się dzieje z infrastrukturą w Złotnikach Wsi przy świetlicy? BI A. Szczęsna 

odpowiedziała, że cały czas trwa oczekiwanie na przyłączenie gazu, chodnik jest odtwarzany i prace 

mają zostać zakończone. Obiekt został już przekazany do Wydziału Nieruchomości i Planowania 

Przestrzennego.  

 

Na pytanie dotyczące realizacji ul. Pawiej w Złotnikach, BI A. Szczęsna odpowiedziała, że nastąpi 

reaktywacja i początek całej procedury, jeśli ulica zostanie wprowadzona do budżetu. 

 



Na pytanie inwestycji oświetleniowych w Golęczewie, BI A. Szczęsna odpowiedziała, że projekty 

oświetleniowe miały swój początek w 2022 roku. 

 

Radny M. Przybylski oznajmił, że odnosi wrażenie, że w wykazie nie znalazły się wszystkie inwestycje. 

Nie są ujęte Złotniki I, II i III. Przy Złotnikach I brak ul. Wrzosowej i Jałowcowej. Byłoby dobrze, żeby prac 

na tych ulicach w tej chwili nie robić, ponieważ trwają przy nich budowy i ciężki sprzęt mógłby zniszczyć 

wykonane prace. BI A. Szczęsna przyznała rację radnemu M. Przybylskiemu. Wspomniany projekt był 

realizowany etapowo. Radny dodał, że przy Złotnicach II brakuje ul. Spacerowej i Pagórkowej, a są one 

na pewno zaprojektowane. Pani Szczęsna poinformowała członków komisji, że nie wpisywała tych 

inwestycji, które uruchomione mają być w roku bieżącymi i wspomniane powyżej ulice do nich należą. 

Radny oznajmił, że w Złotnikach III do skończenia są ul. Reja, Prusa, Słowackiego. BI A. Szczęsna 

oznajmiła, że umowa na kanalizację ww. ulic jest w trakcie podpisu. Projektowo, dokumentacja na 

zakres drogowy nie została zakończona. Stan faktyczny, to dokumentacja kanalizacji sanitarnej. Reszta 

nie została zatwierdzona przez starostwo powiatowe.  

 

Radny J. Dudkiewicz zapytał, czy jest taka sytuacja, że zostały wydane pozwolenia na budowę i okres 

ważności tych pozwoleń minął? BI A. Szczęsna odpowiedziała, że jest to pilnowane w taki sposób, żeby 

uzyskane pozwolenia nie utraciły ważności. Sytuacja taka mogła mieć miejsce, jeżeli urząd świadomie 

odstąpił od realizacji inwestycji. W tej chwili nie ma takiej dokumentacji, która miałaby pozwolenie, a 

na podstawie której nie można by było inwestycji zrealizować.   

 

Radna J. Pągowska zapytała o realizację tegorocznych inwestycji na podstawie planu zamówień 

publicznych: 

• centrum profilaktyki I kwartał – BI A. Szczęsna odpowiedziała, że jest to podzielone na dwie 

części i jest w trakcie projektowania, 

• Suchy Las, modernizacja ul. Jagodowej II kwartał - BI A. Szczęsna odpowiedziała, że jest 

ogłoszony przetarg, 

• Suchy Las, ul. Księżycowa – oczekiwanie na zmianę miejscowego planu, 

• Suchy Las, budowa ul. Kręta i Łąkowa - BI A. Szczęsna odpowiedziała, że jest to temat na II 

połowę roku, 

• Suchy Las, ul. Obornicka/Forteczna/Nektarowa - BI A. Szczęsna odpowiedziała, że urząd czeka 

na oferty biur projektowych. 

 

Członkowie komisji ustalili termin kolejnej komisji na 11.07.2023 roku, a BI A. Szczęsna poproszona 

została o dosłanie do 07.07.2023 roku informacji na temat których odbędzie się rozmowa na 

posiedzeniu komisji.  

 

Przewodnicząca I. Koźlicka podsumowała kwestię protokołu pokontrolnego dotyczącego ścieżek 

rowerowych. Dwie rzeczy stoją na przeszkodzie zakończenia i podsumowania: brak końcowego 

rozliczenia finansowania zewnętrznego i fakt zakończenia inwestycji przy ul. Muchomorowej 

wyznaczony na 23.06.2023 roku. Ze względów formalnych należy przegłosować zmianę tytułu planu, że 

„…kontrola obejmuje lata 2020 – 2023”.  

 

 



Ad. 9 - 10.   

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokółowała:         Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Iwona Koźlicka 


